
Oświadczenie w sprawie sprzedaży Szpitala w Tuchowie 
 

 

W związku z pojawiającymi się informacjami, że mam coś wspólnego ze sprzedażą 

majątku tuchowskiego szpitala w trybie bezprzetargowym, a takie sugestie pojawiły się 

m.in. na konferencji posła PSL Andrzeja Sztorca, oświadczam: 
 

1. Nic do tej pory nie wiedziałem o planach władz Starostwa Powiatowego w Tarnowie 

w kwestii sprzedaży gruntów i obiektów szpitalnych, nikt mnie o niczym nie informował i nie 

zasięgał mojej opinii w tej kwestii. 

 

2. Jestem zdecydowanie przeciwny prywatyzacji służby zdrowia, podobnie jak moje 

ugrupowanie – Prawo i Sprawiedliwość. Nigdy nie popierałem i nie będę popierał rozwiązań, 

które w krótszej czy dłuższej perspektywie mogą zagrozić temu, że Mieszkańcy Powiatu 

Tarnowskiego będą pozbawieni należytej opieki zdrowotnej. 

 

3. Proszę Radnych, którzy mandaty uzyskali z list Prawa i Sprawiedliwości, aby dokładnie 

przemyśleli swoją decyzję, zanim zagłosują nad zbyciem majątku publicznego, czy właściwie 

zabezpieczony jest społeczny interes, do czego zobowiązuje Was, Drodzy Przyjaciele, etyka 

i zasady przyjęte w partii przez Prezesa Jarosława Kaczyńskiego. Pragnę nadmienić, że 

o sprzedaży majątku nie może decydować jedna osoba czy też grupa radnych bez konsultacji 

społecznych. 
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